
      Antwoorden op commissievragen  2016-2 

 

Uit de commissie Beheer  van 14 april  2016.  

 

Groenlinks: ziet de wethouder een rol weggelegd voor welzijnsorganisaties om hun netwerk in te 

zetten om duurzaamheidsbewustzijn te vergroten. Bent u bereid om daar nog extra aandacht aan te 

besteden.  

Antwoord: 

Dat doen we al. Zo hebben in  Haarlem  twee zorginstellingen getekend voor de Greendeal 

Duurzaamheid in de Zorg. In 2015 zijn alle zorginstellingen in het IJmondgebied benaderd en zijn er 

meerdere ook daadwerkelijk aangesloten. 

De wethouder hoort  graag van Groenlinks wat zij nog meer voorheeft met deze vraag. 

 

D66: Is de wethouder bereid om ecologisch beheer van de spoordijk in te zetten? 

Antwoord: 

Vanuit de gemeente wordt contact gelegd met Prorail hierover.  De uitkomst van dat overleg zal aan 

de commissie worden medegedeeld   

 

D66: Is herstel van het fietspad bij de bolwerken meegenomen bij de aanpak van wegen rond het 

station?  

Antwoord:  

Ja, dat is meegenomen. 

 

 


